

## BPM010121 - Cisco Flex Meetings Enterprise Agreement-3 Year

### Amendment 1

#### Question 1:

Please can you validate the following requirement as outlined in the Solicitation Process document, given that the requested/proposed solution does not require the use of a Bidder's network. Are we required to provide network diagrams from Cisco?

#### **Response 1:**

Given that the requested/proposed solution does not require the use of a Bidder's network, the Bidder is not required to provide diagrams from Cisco.

#### Question 1 :

Veuillez valider l'exigence suivante telle que décrite dans le document du processus de demande de soumissions, étant donné que la solution demandée / proposée ne nécessite pas l'utilisation du réseau d'un soumissionnaire. Sommes-nous tenus de fournir des schémas de réseau de Cisco?

#### **Réponse 1:**

Étant donné que la solution demandée / proposée ne nécessite pas l'utilisation du réseau d'un soumissionnaire, le soumissionnaire n'est pas tenu de fournir des diagrammes de Cisco.

#### Question 2

Please confirm the Statement of Work and LOD is limited to WebEx and the listed deliverables; and any other Cisco networking software (Tetration, Stealthwatch, ISE, DNA, etc.) is out of scope and cannot be added to the Cisco Flex Meetings Enterprise Agreement?

#### **Answer 2**

The scope of the Flex Meetings agreement is publicly available and this requirement is limited to the listed deliverables which do not include any of the networking software referenced in the question.

## Question 2

Veillez confirmer que l'énoncé des travaux et le niveau de détail sont limités à WebEx et aux produits livrables répertoriés; et tout autre logiciel de mise en réseau Cisco (Tetration, Stealthwatch, ISE, DNA, etc.) est hors de portée et ne peut pas être ajouté à l'accord d'entreprise Cisco Flex Meetings?

## **Réponse 2**

La portée de l'accord Flex Meetings est accessible au public et cette exigence est limitée aux livrables énumérés qui n'incluent aucun des logiciels de mise en réseau référencés dans la question.